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Budgetuppföljning per 2007-03-31 och prognos 2007-12-31 BUDGETUPPFÖLJNING 
 
Ärendebeskrivning 
 
Årets första uppföljning visar ett prognostiserat resultat år 2007 på 4 967 
tkr. Det är 6 851 tkr sämre än budget.  
 
Med nuvarande helårsprognos kommer den planerade pensions-
avsättningen om 10 Mkr ur kommunens resultat inte att kunna göras.   
 
Skatteintäkterna för år 2007 prognostiseras i uppföljningen till 2,4 Mkr 
högre än i budget. Utjämningen har också förbättrats jämfört med 
budget med +1,3 Mkr. Sammantaget förbättras därför skatteintäkter, 
generella statsbidrag och utjämning med 3,7 Mkr jämfört med budget.  
 
Nämndernas sammanlagda resultat år 2007 bedöms bli minus 6 591 tkr 
inklusive VA.   
 
Med det försämrade, prognostiserade resultatet på knappt 5 Mkr 
kommer kommunen inte att uppfylla målet för god ekonomisk 
hushållning. Aktuell resultatprognos pekar på att resultatet uppgår till 
0,8 procent av skatter och bidrag medan målet är 2 procent.  
Uppföljningen av kommunens planerade investeringar visar att 29 457 
tkr inte kommer att användas under året. Det förklaras främst av att 
kommunen inte själv bygger de planerade skolorna i Rosenlund och i 
Söderby Park.  
 
Även en gatuinvestering skjuts fram i väntan på statsbidrag. 
Utbyggnaden av VA inom Soldalen, Karlskronaviken och Söderby Park 
skjuts fram.    
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 76/2007. 
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Kommunfullmäktiges beslut 
 
1. Kommunfullmäktige beslutar att utöka budget för skatteintäkter 

och generella statsbidrag med 6 648 tkr för år 2007. 
 
2 Kommunfullmäktige beslutar att ge barn- och utbildningsnämnden 

ett anslag på 4 940 tkr avseende riktad satsning för personal inom 
förskolan och 1 708 tkr avseende särskilt statsbidrag för 
vuxenutbildningen, totalt 6 648 tkr. Finansieras med beslutspunkt 
1 ovan. 

___  
 
Miljöpartiet deltar ej i beslutet. 
___  
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Begäran om tilläggsanslag TILLÄGGSANSLAG 
 
Ärendebeskrivning 
 
I samband med uppföljningen per den sista mars 2007 har fyra 
tilläggsanslagen enligt nedan aktualiserats: 
 
- Nyckelskåp till Salems boendeservice 122 tkr 
- Demokrati- och kulturarrangemang på FN-dagen 100 tkr 
- Skolavslutningsaktivitet på fritidsgårdar   20 tkr 
- Nytt driftavtal för bollplaner   10 tkr 
 
Ekonomikontoret föreslår nu att kommunstyrelsen ställer sig positiva till 
samtliga fyra begärda anslag och föreslår kommunfullmäktige att bifalla 
dem. Anslagen (252 tkr) föreslås finansieras ur kommunfullmäktiges 
anslag till förfogande.  
 
På sitt sammanträde den 2 maj hänsköt kommunstyrelsen en begäran 
från tekniska utskottet om att få ta del av de medel på kommunstyrelsens 
anslag till förfogande som är ”öronmärkta” för en GS-tjänst inom 
Söderby Park (380 tkr) till sitt uppföljningssammanträde den 28 maj.  
 
Med hänsyn till rådande budgetläge föreslås kommunstyrelsen 
bemyndiga kommunstyrelsens tekniska utskott att avgöra när GS-
tjänsten på MSB ska tillsättas. 
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 77/2007. 
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar att bifalla tilläggsanslag (sammanlagt 252 
tkr) enligt kommunstyrelsestabens tjänsteskrivelse. Anslagen finansieras 
ur kommunfullmäktiges anslag till förfogande.   
___  
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Ekonomiska ramar för budget 2008 och plan 2009-2010 EKONOMISKA RAMAR 
 
Ärendebeskrivning 
 
Regeringens vårproposition och Sveriges Kommuner och Landstings 
cirkulär ligger till grund för ekonomikontorets beräkningar över Salems 
kommuns skatte- och bidragsintäkter 2008-2010. I beräkningarna har 
också tagits hänsyn till en uppdaterad befolkningsprognos för Salems 
kommun.   
 
I ramarna för åren 2008 - 2010 har hänsyn enbart tagits till konsekvenser 
av: 
• Ny lagstiftning 
• Volymökningar/minskningar 
• Helårseffekter av tidigare fattade beslut 
 
BNP-tillväxten i världsekonomin bedöms ha kulminerat under 2006 och 
väntas nu falla tillbaka något under 2007, men bli fortsatt god. 
 
Förslaget till ramar har reviderats mot bakgrund av det höga 
kollektivavtalet mellan Sveriges Kommuner och Landsting och 
Kommunal. Sammanfattningsvis innebär den senaste utvecklingen att 
den goda skattetillväxten till trots, kommer Salems kommun inte att 
kunna nå de resultatmål som satts upp för att göra avsättningar för att 
möta kommande ökningar av pensionskostnaderna.  
 
Kommunstyrelsens ordförande har i skrivelse 2007-06-04 närmare kom-
menterat förslaget.   
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 98/2007. 
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Yrkanden 
 
Lennart Kalderén (m): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Lars Morberg (s): 
1 Fullmäktige föreslås fastställa ramar för budget 2008 och ekono-

misk plan för 2009-2010 i enlighet med ekonomikontorets 
tjänsteskrivelse 2007-05-22 inkl ramsammandrag 2007-06-01 med 
förändringen att lön för 2008 uppräknas till 5,6% och för 2009 till 
3,6%. 

 
2 Fullmäktige föreslås fastställa investeringsramen för 20 000 

kr/invånare i maximal upplåning. 
 
Ankie Bosander (c): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Randal Piersons (mp): 
Bifall till Lars Morbergs yrkande. 
 
Andreas Eriksson (v): 
Bifall till Lars Morbergs yrkande. 
 
Anna-Carin Bylund (fp): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Håkan Paulsson (kd): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 

 

Kommunfullmäktige beslutar inledningsvis att bifalla kommunstyrelsens 
förslag i de delar som ej berörd av säryrkanden. 
 
Propositionsordning 
 
Ordföranden ställer under proposition ”Beslutar fullmäktige i enlighet 
med kommunstyrelsens förslag?” 
 
”Beslutar fullmäktige i enlighet med Lars Morbergs två säryrkanden”. 
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Sedan ordföranden funnit att fullmäktige beslutat enligt kommun-
styrelsens förslag begärs votering. 
 
Ordföranden läser upp följande voteringsproposition som godkänns av 
kommunfullmäktige: ”Den som bifaller kommunstyrelsens förslag röstar 
ja, den som biträder Lars Morbergs yrkande röstar nej. Vinner nej har 
kommunfullmäktige beslutat enligt Lars Morbergs yrkande.” 
 
Votering 
 
Voteringen utfaller så att 20 ledamöter röstar ja och 10 ledamöter röstar 
nej. Kommunfullmäktige beslutar således i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag. Uppgift om hur var och en har röstat framgår 
av till protokollet bifogad voteringslista. 
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
1 Fullmäktige beslutar fastställa ramar för budget 2008 och 

ekonomisk plan 2009-2010 i enlighet med ekonomikontorets 
tjänsteskrivelse, 2007-05-22 inkl. ramsammandrag 2007-06-01. 

 
2 Fullmäktige fastställer två alternativa investeringsramar i enlighet 

med ordförandeförslag, 2007-06-01: 
 -   20000 kr/invånare i maximal upplåning 
 -   16635 kr/invånare i maximal upplåning 
___  
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Komplettering av årsredovisning år 2006, uppföljning av mål och 
indikatorer avseende ”Ung i Salem” och ”Folkhälsan” 

KOMPLETTERING 
ÅRSREDOVISNING 

  
Ärendebeskrivning 
 
Målet Ung i Salem kan delas in i två områden:  

- det förebyggande ungdomsarbete  
- tillståndet i ungdomsgruppen 
 

Ungdomsledningsgruppen har föreslagit att målet Ung i Salem inte ska 
anses uppfyllt då ungas drogvanor, skadegörelse, skolans arbete mot 
kränkande behandling och elevinflytande pekar i negativ riktning.  
 
Kommunen bedriver idag ett förebyggande arbete i ungdomsgruppen 
med bl. a fritidsfältare, inflytandefrågor, samarbete med närpolis o dyl.  
 
Kommunstyrelsens ordförande redovisar i sitt ordförandeförslag sina 
skäl för att föreslå kommunstyrelsen att målet Ung i Salem bör anses 
uppfyllt. 
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 80/2007. 

 

 
Yrkande 
 
Lars Morberg (s): 
Fullmäktige beslutar att anse målet för Folkhälsan uppfyllt, att anse 
målet för Ung i Salem inte uppfyllt. 
 
Randal Piersons (mp) 
Bifall till Lars Morbergs yrkande. 
 
Lennart Kalderén (m): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Erik Glimvik (m): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 

 

  



SALEMS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Nämnd/Styrelse Sammanträdesdatum Diarienr Sid 
Kommunfullmäktige 2007-06-14  9 
 

 Sign Beslutsexpediering 
  
 

 
 
forts Kf § 49 
 
 
 

 

Propositionsordning 
Ordföranden ställer under proposition kommunstyrelsens förslag mot 
Lars Morbergs yrkande. 
 
Kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar anse målen Folkhälsan och Ung i Salem i 
årsredovisningen 2006 uppfyllda. 
___  
 
Protokollsanteckning 
 
Miljöpartiet lämnar protokollsanteckning, bilaga 19. 
___  
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Anläggning av dagvattendamm inom detaljplanen Soldalen DAGVATTENDAMM 
 
Ärendebeskrivning 
 
Dagvattendammen inom området Soldalen planerades att byggas under 
200/2003 i samband med ombyggnation av väg- och va-nätet inom 
området Lustigknopp. Projektet ansågs då för dyrt och sköts på 
framtiden. I området har jättelokan spritt sig och finns över en stor yta. I 
samband med att dammen anläggs föreslås en sanering av jättelokor 
samt försköning av området.    
 
Anläggningskostnaden för dagvattendammen enligt kostnadskalkylen 
uppgår till 1,9 mnkr. Ätgärder för sanering av jättelokor samt försköning 
av området beräknas till 0,9 mnkr. I budgeten för år 2007 finns totalt 1,8 
mnkr avsatta för byggnation av dagvattendamm.  
 
Kommunstyrelsens tekniska utskott beslutade vid sitt sammanträde 
2007-05-02 att tillstyrka miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningens 
förslag till lösning av dagvattendamm inom detaljplanen Soldalen. 
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 81/2007. 
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna att ytterligare 1,0 mnkr 
tillförs VA-verkets investeringsbudget under 2008 för att finansiera 
projektet.  
___  
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Nytt driftavtal rörande kommunens bollplaner m m NYTT DRIFTAVTAL 
 
Ärendebeskrivning 
 
Salems kommun har sedan 1996 haft avtal med Rönninge Salem 
Fotboll, RSF, gällande nyttjanderätt och drift av några av kommunens 
bollplaner. I o m att den nya gräsplanen tas i drift på Berga bollplan 
2007-08-18 har RSF och kommunen gemensamt valt att säga upp 
avtalet.  
 
Kultur- och fritidsnämnden, kultur- och fritidsenheten, miljö- och 
samhällsbyggnadskontoret har tillsammans med RSF diskuterat fram ett 
förslag till nytt avtal med RSF. Avtalsförslaget är fyraårigt och sträcker 
sig över tiden 2007-08-18—2011-12-31. Avtalet avser skötsel, drift och 
underhåll av Salemsvallen, Säby bollplan och Berga bollplan, Rönninge 
skolas bollplan samt Orrens och Kantarellens bollplaner.  
 
Då förslag till nytt avtalet medför ökade kostnader har kultur- och 
fritidsnämnden äskat om tilläggsanslag med 10 tkr för år 2007 och 100 
tkr för år 2008. Tilläggsanslaget om 10 tkr behandlas på 
kommunstyrelsen sammanträde 2007-05-28 ärende 77 och de 100 tkr 
återfinns i ramarna för år 2008. Kultur- och fritidsnämnden begär även 
ett tilläggsanslag om 150 tkr till inköp av utrustning för skötsel av 
konstgräsplanen för år 2008. Då detta är en investering föreslås att 
kultur- och fritidsnämnden äskar 150 tkr ur investeringsbudgeten för år 
2008.     

 

 
Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 83/2007. 
 

 

Yrkanden 
 
Randal Piersons (mp): 
Återremiss då oklarheter finns i ärendet. 
 
Lennart Kalderén (m): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 
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Christina Lorentzon (fp): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Stig Beckman (m): 
Bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 

 

Propositionsordning 
 
Ordföranden ställer under proposition om ärendet skall avgöras i dag 
mot återremiss. 
 
Kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag. 
 
Kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
1. Kommunfullmäktige beslutar att godkänna driftavtal för 

kommunens bollplaner med Rönninge Salems Fotboll från 2007-
08-18 – 2011-12-31 med följande komplettering  ”under § 12, 
första meningen med ”Salemsvallens gräs- och grusplan, Berga 
konstgräsplan”, samt i slutet av samma paragraf: ”Även lag som 
saknar s k grässtatus ska kunna erbjudas spel på Salemsvallen och 
Berga konstgräsplan under förutsättning att kapacitet finns på 
dessa planer.” 

 
2. Kommunfullmäktige beslutar att fastställa nya avgifter för 

uthyrning av bollplaner fr.o.m. 2007-08-18. 
___  
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Försäljning av fastigheten Salem 5:75 (HUS 01) - Västra Söderby Park FÖRSÄLJNING HUS 01 
 
Ärendebeskrivning 
 
Salems kommun har i enlighet med en tidigare avsiktsförklaring 
förvärvat Hus 01 i Västra Söderby Park – efter fastighetsbildning Salem 
5:75 – av ett bolag inom NCC-koncernen. Avsikten med fastighetsköpet 
var att Hus 01 skulle genomgå en genomgripande ombyggnad och 
därefter användas för socialförvaltningens verksamhet. 
 
Kommunens investeringsbudget har under de senaste åren varit hårt 
ansträngd och stora prioriteringar har krävts för att klara nödvändiga 
investeringar. Överlåter kommunen den nybildade fastigheten Salem 
5:75 (Hus 01) till ett bolag inom Actus-koncernen ansvarar Actus-
koncernen för investering och ombyggnad av Hus 01 till ändamålsenliga 
lokaler. Ombyggnaden skall ske i enlighet med program godkänt av 
socialförvaltningen och lokalerna skall hyras av förvaltningen när 
byggnationen var klar. 
 
Hus 01 är i mycket dåligt skick och en ombyggnad är komplicerad och 
kostsam pga. q-märkningen. Dessa omständigheter innebär att 
fastigheten är mindre attraktiv ur exploateringssynpunkt. Köpeskillingen 
vid försäljningen bör därför uppgå till ett belopp motsvarande de 
kostnader som kommunen nedlagt på fastigheten, vilka uppgår till 650 
000 kr. Köpet villkoras av att bolaget (köparen) förbinder sig att 
genomföra en ombyggnation av Hus 01 och därefter hyra ut lokalerna i 
denna till kommunal verksamhet (socialförvaltningen). 
 
Kontraktet skrivs på 20 år därefter har kommunen valfrihet att antingen 
fortsätta att hyra alternativt lämna lokalerna. 
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 85/2007. 
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Yrkanden 
 
Lars Morberg (s): 
Avslag på kommunstyrelsens förslag. 
 
Lennart Kalderén (m): 
Bifall på kommunstyrelsens förslag. 
 
Randal Piersons (mp): 
Avslag på kommunstyrelsens förslag. 
 
Andreas Eriksson (v): 
Avslag på kommunstyrelsens förslag. 

 

 
Propositionsordning 
Ordföranden ställer under proposition kommunstyrelsens förslag mot 
avslag. Sedan ordföranden funnit att kommunfullmäktige beslutat i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag begärs votering. 
 
Ordföranden läser upp följande voteringsproposition som godkännes av 
fullmäktige: ”Den som bifaller kommunstyrelsens förslag röstar ja, den 
som bifallar Lars Morbergs m fl avslagsyrkande röstar nej. Vinner nej 
har kommunfullmäktige beslutat avslå kommunstyrelsens förslag. 
 

 

Votering 
Voteringen utfaller så att 20 ledamöter röstar ja, 10 ledamöter röstar nej. 
Kommunfullmäktige beslutar således i enlighet med kommunstyrelsen 
förslag. Uppgift om hur var och en har röstat framgår av till protokollet 
bifogad voteringslista. 
 
Kommunfullmäktiges beslut  
 
Kommunfullmäktige beslutar att försälja fastigheten Salem 5:75 i 
Salems kommun till ett bolag inom Actus-koncernen på de villkor som 
framgår av förslag till köpekontrakt. 
___  
 

 

 
 



SALEMS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Nämnd/Styrelse Sammanträdesdatum Diarienr Sid 
Kommunfullmäktige 2007-06-14  15 
 

 Sign Beslutsexpediering 
  
 

 
 
Kf § 53 
 
 
 

 

Frågestunder för allmänheten i samband med kommunfullmäktiges 
sammanträde 

FRÅGESTUNDER FÖR 
ALLMÄNHETEN 

  
Ärendebeskrivning 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2004-12-16, § 58 att införa frågestunder 
på försök t.o.m. utgången av år 2006. Kommunfullmäktige fastställde 
vid samma tillfälle regler för frågestunden. 
 
Kommunfullmäktiges presidium anser att erfarenheterna från 
försöksperioden är positiv och att ”Frågestunder för allmänheten” ska 
permanentas. 
 
Kommunstyrelsens stab föreslår att de regler som har gällt för 
medborgarfrågor revideras. Idag skall den som vill ställa en fråga lämna 
den till kommunstyrelsens stab. För att göra det enklare för den enskilde 
frågeställaren föreslås att en fråga kan inlämnas till vilken verksamhet 
som helst i kommunen. Det är sedan verksamhetens ansvar att se till att 
frågan hamnar hos kommunstyrelsens stab. 
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 92/2007. 

 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
1. Kommunfullmäktige beslutar att permanenta systemet med 

frågestunder för allmänheten. 
 
2. Kommunfullmäktige beslutar att revidera reglerna för frågestunder 

enligt kommunstyrelsestabens förslag. 
___  
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Svar på motion ”Fritidspeng” SVAR PÅ MOTION 
 
Ärendebeskrivning 
 
Centerpartiet har i motion väckt av Ankie Bosander föreslagit att alla 
skolbarn ska få en ”Fritidspeng” att lägga på sitt val av aktivitet, att 
Salems kommun ska avsätta medel i 2007 års budget för ”Fritidspeng” 
samt att kultur- och fritidsnämnden ska få uppdraget att föreslå de 
aktiviteter som ska godkännas och vilka regler för ”Fritidspengen” som 
erfordras.  
 
I Stockholms län har två kommuner, Täby och Danderyd, haft frågan om 
”Fritidspeng” uppe för diskussion men något beslut om att införa ett 
system med ”Fritidspeng” har inte fattats i någon av kommunerna. 
 
Kommunförvaltningen har varit i kontakt med juristenheten på Sveriges 
Kommuner och Landsting (SKL). Enligt juristen Anna Eklund är det 
idag inte möjligt för kommunen att utge en ”Fritidspeng” till enskilda 
individer eftersom det strider mot förbudet att ge stöd till enskild, 2 kap. 
1 § Kommunallagen. Enligt lag (1989:977) om kommunalt stöd till 
ungdomsorganisationer får kommuner lämna ekonomiskt stöd till 
organisationer men inte till enskilda individer.  
 
 
Något stöd i lagen finns således inte för att till den enskilde ungdomen 
utbetala ett stöd i form av ”Fritidspeng” såsom det föreslås i motionen. 
 
Kultur- och fritidsnämnden har yttrat sig i ärendet 2006-10-19, § 64. 
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 95/2007. 
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Med hänvisning till kommunstyrelsestabens tjänsteskrivelse beslutar 
kommunfullmäktige att avslå motionen.  
___  
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Kf § 55 
 
 
 

 

Svar på motion ”Sven Nykvist och Sven-Olov Sandberg bör hedras med 
foto i Murgrönans entré” 

SVAR PÅ MOTION 

  
Ärendebeskrivning 
 
Folkpartiet har i en motion från Christina Lorentzon och Björn 
Möllersten föreslagit att Sven Nykvist och Sven-Olof Sandberg bör 
hedras med foto i Murgrönans entré. 
 
Sven Nykvist, fotograf, filmare och regissör föddes och växte upp i 
Rönninge. Genom en lång karriär som filmfotograf åt bl. a åt Ingmar 
Bergman har han fått flera utmärkelser. Har var även verksam som 
regissör i flera filmer.  
Sven-Olof Sandberg växte upp och levde delar av sitt liv i Rönninge. 
Han var en av sin tids stora schlagersångare. Under 1940-50-talet 
genomförde han ett stort antal konserter och grammofoninspelningar. 
 
Kultur- och fritidsnämnden har yttrande 2007-03-29, § 26 föreslagit att 
kommunfullmäktige ska bifalla motionen.  
 
Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsens protokoll § 96/2007. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Mot bakgrund av kultur- och fritidsnämndens yttrande beslutar kom-
munfullmäktige bifalla motionen. 
___  
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Fyllnadsval FYLLNADSVAL 
 
Ärendebeskrivning 
 
Kommunfullmäktige utsåg 2006-12-21, § 101, en ordinarie och en 
suppleant för SRV Återvinnings styrelse. Enligt SRVs bolagsordning 
ska Salems kommunfullmäktige även utse en suppleant för lekmanna-
revisorerna. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar att välja Per-Erik Ekman till suppleant för 
lekmannarevisorerna i SRV Återvinning. 
 
(m) Per-Erik Ekman 
 Säbytorgsvägen 8A 
 144 42 Rönninge 
___ 
 
 
 
Omedelbar justering: 
 
 
 
......................................................... ............................................................ 
Olle Glimvik (m)  Christina Ebenfors (m) 
Ordförande 
 
 
   ............................................................ 
   Ulrika Stockhaus (s) 
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Kf § 57 
 
 
 

 

Anmälan av ny motion ANMÄLAN AV MOTION
 
Ärendebeskrivning 
 
I ärendet föreligger memorial 10. 
 
Följande motion väcks: 
 
Sam Stadener (c) ”Begäran om bullerundersökning avseende 
  E4/E20 genom Salems kommun”, bilaga 20. 

 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Fullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen för 
beredning. 
___  
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Parentation över Birgit Vingren PARENTATION 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Olle Glimvik hedrar Birgit Vingren, 
bilaga 21. 
___  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 


